
 

KRAJEVNA SKUPNOST KROMBERK - LOKE 

Kromberk, Ulica Vinka Vodopivca 90 

5000 Nova Gorica 

 

Datum:   27. 1. 2022 

 

 

ZAPISNIK  

17. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Kromberk - Loke, ki je potekala dne 27. 1. 2022, s 

pričetkom ob 17.00 uri, v Domu Kulture v Kromberku. 

Prisotni:  Žarko Leban, Marko Brezavšček, Sonja Maras Gruntar, Damijan Winkler, Meta 

Mačus, Urška Ščuka Buršič 

Odsotni: Robert Golob, Janez Cuznar, Aleš Pavlin 

 

Dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov 16. seje (Žarko Leban) 

2. Obravnava prejete in oddane pošte (Žarko Leban) 

3. Ureditev interventne poti ob Brestnikovem potoku (Damijan Winkler) 

4. Spremembe aktov in pogodb Doma KS (Marko Brezavšček) 

5. Dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja za ŠP (Marko Brezavšček) 

6. Barvanje Doma KS (Marko Brezavšček) 

7. Poročanje inventurne komisije (Marko Brezavšček) 

8. Informacije o načrtovani čistilni akciji ob Brestnikovem potoku (Sonja Maras Gruntar) 

9. Problematika v Pavšičevem naselju (Meta Mačus) 

10. Seznanitev s proračunom MONG za leto 2022 (Žarko Leban) 

11. Potrditev aktivnosti pri sanaciji ruševine v Lokah (Žarko Leban) 

12. Čiščenje krakov Iztokove ulice (Janez Cuznar) 

13. Razno 
 

 

Ad1: 

Pregledana je bila realizacija sklepov 16. seje in nerealiziranih sklepov prejšnjih sej. 

Sklep:  Nerealizirane sklepe se ponovno obravnava na naslednji seji. 

 

Ad2: 

Žarko Leban je predstavil povzetek prejete in oddane pošte v letu 2021. Ugotovljeno je bilo, 

da je KS poslala v lanskem letu na lastno pobudo ali pa pobudo krajanov več kot trideset 

dopisov na MONG ter ostale institucije za izboljšanje bivanja v naši KS, s strani prejemnikov 

pa ni dobila velikokrat niti odgovora oz. so kljub odgovoru ostale prošnje in potrebe krajanov 

nerealizirane. 

 



 

 

Ad3: 

Damijan Winkler je povedal, da je KS pri ureditvi interventne poti ob Brestnikovem potoku    

naletela na težavo pri pridobitvi soglasja lastnice ene od parcel ter da je elaborat že v pripravi. 

Sklep: Damijan Winkler prične s pridobivanjem sredstev za izvedbo. 

 

Ad4: 

Marko Brezavšček je predstavil spremembe, ki so bile vnesene v akte Doma KS. 

Sklep: Vse spremembe in dopolnitve aktov so bile potrjene. 

Sklep: Svet KS pooblasti Miloša Grilanca za podpisovanje evidenčnega lista izvedenih   

 del v Športnem parku s strani izvajalca košnje. 

Sklep: Potrdi se aneks k pogodbi o delu z Danilom Pavlin s. p., ki določa plačilo košnje 

kot variabilni del. 

 

Ad5: 

Marko Brezavšček je povedal, da je za pridobitev gradbenega dovoljenja za priklop objekta v 

Športnem parku na javno kanalizacijo potrebno pridobiti geodetski načrt in projektno                  

dokumentacijo. Predračuna za izvedbo obeh del je KS že prejela.  

Sklep: Izvede se sestanek z župnikom in pridobi njegovo mnenje. 

Sklep: Potrdi se izvedbo pridobitve geodetskega načrta po predračunu podjetja       

Gromap d.o.o.  

 Skliče se sestanek z arhitektom Arhing studia d.o.o. v zvezi z izdelavo projektne               

dokumentacije za izgradnjo kanalizacije in spremljevalnega objekta v Športnem 

parku. 

 

Ad6: 

Marko Brezavšček je navzoče seznanil, da bo barvanje Doma KS izvedeno v mesecu februarja 

oz. najkasneje marcu 2022. 

 

Ad7: 

Predsednik inventurne komisije Marko Brezavšček je povedal, da je bil prvi del inventure    

uspešno zaključen, drugi del pa bo izveden v mesecu februarju. 

 

Ad8: 

Sonja Maras Gruntar je povedala, da je ob Brestnikovem potoku 5. oz 12. februarja načrtovana 

čistilna akcija. Akcijo naj bi izvedla skupina prostovoljcev iz ulice bratov Hvalič s podporo ŠTD 

Kromberk - Loke, vabilo pa bo objavljeno na FB in na oglasnih deskah. 

Sklep: Svet KS se s čistilno akcijo strinja. 

 

Ad9: 

Meta Mačus je prisotne seznanila s problematiko stanovalcev Pavšičevega naselja, na katero 

so jo opozorili med novoletnim obdarovanjem starostnikov. 

Sklep: Žarko Leban opravi skupaj s predstavnikom podjetja Hidrotehnik d.o.o. ogled 

potoka. 

 MONG se seznani s predlogi in prošnjami krajanov te ulice. 

 

 

 



 

 

Ad10: 

Žarko Leban je povedal, da je bil sprejet proračun za leto 2022, da pa je potrebno počakati na 

prenos sredstev iz prejšnjega leta, da bodo znani točni zneski sredstev na posameznih           

postavkah. 

 

Ad11: 

Žarko Leban je povedal, da so se pričele aktivnosti v zvezi s sanacijo ruševine v Lokah. Bil je 

izpeljan sestanek z direktorjem Regijske razvojne agencije, KS pa je prejela tudi že predračun 

za izdelavo projektne dokumentacije enega izvajalca medtem ko ga bo drugi izvajalec dostavil 

v naslednjih dneh. 

 

Ad12: 

Točka je bila na pobudo predlagatelja umaknjena z dnevnega reda.  

 

Ad13: 

Žarko Leban je povedal, da so stanovalci štirih stanovanjskih hiš Pod Škabrijelom KS obvestili       

o poškodbi kanalizacijskega sistema pri iztoku v Brestnikov potok. 

Sklep: Na MONG se v zvezi s to problematiko pošlje dopis. 

 

Žarko Leban je povedal, da je Komunala d. d. pri dveh mesečnih računih za urejanje                 

pokopališč obračunala dodatne stroške. 

Sklep: Plačila dodatnih stroškov za dela, ki niso bila dogovorjena, se ne prizna. 

 

Žarko Leban je opozoril, da bo leto 2022 leto volitev, ko bodo politične stranke po KS           

opravljale predstavitve. 

Sklep: Dom Kulture se bo oddajalo političnim strankam po tržni ceni. 

 
Žarko Leban je navzoče seznanil, da številni krajani Ulice bratov Hvalič in Iztokove ulice       

opozarjajo na preveliko število divjih prašičev na tem območju. 

Sklep: Žarko Leban poda predlog LD Gorica za pridobitev odločbe s strani pristojnega 

ministrstva za izredni odstrel s strani imenovane skupine lovcev. 

 

 

Seja zaključena ob 20.30 uri. 

  

 

Predsednik sveta KS Kromberk - Loke 

Žarko Leban l. r. 


